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Arg nr 842472-2525 Säte: Falun

Protokoll styrelsemöte 19 septernber 2024

Plqts: Fysiskt möte Svanen Boflänge 18,30- 19.30

Deltogare: Björn Borle, AnnBritt Corlsson, Kjelt Eriksson, Lennqft Hedin och lennico Simesgården
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Mötet öppnas

Kiell Eriksson är sekreterare för mötet.

Föregående protokolljusterat och underskrivet och inlagt på hemsidan'

RFS-ärenden - aktuella ämnen

al Det i maj ajournerade RFS-årsmötet återupptogs den 12 september. Förslaget till

nya stadgar fdr RFS röstades ner. RFS styrelse kommer att arbeta vidare med

stadgeändringarna och komma med nytt förslag till årsmötet 2025.Vi fortsätter att

följa utvecklingen.

Samverkan med öffVl och andra myndigheter

al I mitten äv september hade Ö§ granskat 684 av totalt L305 årsräkningar. Öt§

redovisar löpande hur många årsräkningar som granskats på sin hemsida.

Evelina, chef för ÖlS, har tidigare frågat oss om vi har någon som kan ställa upp som

handledare för provisumutbildning. Björn och Lennart har tråffat Evelina fÖr att

diskutera förutsättningarna förvår eventuella medverkan. Vid deras möte framkom

att det inledningsvis handlar om några tillfällen under hösten men för övrigt finns

många oklarheter bland annat när det gäller ersättningerr. Vi beslöt att den som är

intresserad av att ta uppdraget kontaktar Eve.lina. Föreningen står inte bakom utan

den som är intresserad kontaktar Evelina direkt för att få mer information om

uppdraget, inklusive detaljer om ersättning och specifika förväntningar.

Verksamhetens i nriktni ng och omfattning

a/ Den 17 september genomfördes medlemsmötet "Tipspromenad med

kunskapspåfyllning". 25 medlemmar deltog. Upplägget med tipspromenad och

efterföljande diskussion upplevdes som positivt av deltagarna.

b/ Höstens program.

LSs och äldreboende. AnnBritt har ännu inte hunnit kontakta Marianne Henriksson

som är tilltänkt föreläsare. Kan vara lämplig aktivitet under våren.
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Bedrägerier på nätet och stölder I hemmet. Björn har pratat med Fredrik Skoglund

som är chef för åklagarkammaren. Skoglund är positiv till att ställa upp och föreläsa

om bedrägerier. Vi beslöt att genomföra medlemsmöte om bedrägerier, preliminärt

den 13 eller 14 november i Falun. Björn ansvarig.

Framtidsfullmakter. Björn har sökt juristboläget Collecta men de har änrru inte hört av

sig. Björn fortsätter försöka få kontakt. Vi tror att ämnet kan intressera många och

överväger att bjuda in ställföreträdare som ej är rnedlemmar förhoppningsvis i

samarbete med ÖtS.

§tudiecirkel, Vi skall undersöka möjligheten att urrder våren genomföra en studiecirkel

om ställföreträdarskap eller ekonomi I samarbete med något studieförbund.

Möte med frivården flyttas till våren 2025

Ekonomi och medlemssituation

al Vi är nu 130 betalande medlemmar.

bl Vår ekonomi är god.

Föreningens hemsida och kontaktuppgifter

a/ Hemsidan uppdateras löpande

övriga lrågor
a/ lnga övriga frågor fanns.

Styrelsemöten 2A23
a/ Preliminära datum 24 oktober och 2L november. Beslut om mötena skall ske fysiskt

eller digitalt tas inför varje enskilt möte.
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